
VERKSAMHETSBERÄTTELSE  

STOCKHOLMS ISHOCKEYFÖRBUND 
 

 

 

 

2014-2015 

  



 

Innehåll 

Utvecklingsarbetet fortsätter ............................................................................................................................................................. 3 

Dagordning.......................................................................................................................................................................................... 4 

Organisation ........................................................................................................................................................................................ 5 

Styrelse ........................................................................................................................................................................................... 5 

Kansli .............................................................................................................................................................................................. 5 

Rösträtt ............................................................................................................................................................................................... 6 

Stockholms Ishockeyförbunds kansli .................................................................................................................................................. 7 

Kansliets verksamhet ...................................................................................................................................................................... 7 

Marknad, kommunikation och information ................................................................................................................................... 7 

Utvecklingsprojekt, mötesplatser och konferenser ....................................................................................................................... 8 

Live-sändning av matcher i Stockholm Hockey Cup ....................................................................................................................... 8 

Tävlingsverksamhet ............................................................................................................................................................................ 9 

SM-silver och säkrad representation i högsta serierna .................................................................................................................. 9 

Dubbla ungdomsguld för Stockholm .............................................................................................................................................. 9 

Stockholm Hockey Cup ................................................................................................................................................................... 9 

Tävlingskommittén ....................................................................................................................................................................... 10 

Seriebestämmelser ........................................................................................................................................................................... 11 

Damverksamheten ............................................................................................................................................................................ 12 

Distriktslag ........................................................................................................................................................................................ 13 

Pojkar 16 ....................................................................................................................................................................................... 13 

Pojkar 15 ....................................................................................................................................................................................... 13 

Flickor 16 ...................................................................................................................................................................................... 13 

Stockholms distriktslag ..................................................................................................................................................................... 14 

Kommittén för föreningsutveckling .................................................................................................................................................. 15 

Domarverksamhet ............................................................................................................................................................................ 16 

Möten ........................................................................................................................................................................................... 16 

Distriktsdomarutbildning .............................................................................................................................................................. 16 

Ungdomsdomarutbildning ........................................................................................................................................................... 16 

Domartillsättning och hantering av återbud ................................................................................................................................ 16 

Uppföljning och kvalitetssäkring .................................................................................................................................................. 16 

DAIF, zoner och zonledare ............................................................................................................................................................ 16 

Representation internationellt ..................................................................................................................................................... 16 

Utmärkelser .................................................................................................................................................................................. 16 

Disciplinkommittén ........................................................................................................................................................................... 17 

Politiskt arbete .................................................................................................................................................................................. 18 

Regional verksamhet ........................................................................................................................................................................ 19 

Region öst ..................................................................................................................................................................................... 19 

Bokslut .............................................................................................................................................................................................. 19 

Slutord............................................................................................................................................................................................... 19 

 



 

 

Första säsongen sedan vi landade vår 

gemensamma värdegrund och 

överenskommelse Avsiktsförklaringen 

är genomförd. Glädjande nog ser vi 

när vi sammanfattar året som gått att 

vi har drygt 100 färre övergångar på 

ungdomssidan, färre antal 

dispensansökningar och för första 

gången på flera år även en avsevärd 

minskning av antalet 

disciplinärenden. Samverkan på alla 

nivåer är central för att vi ska lyckas 

nå våra mål. Vid våra konferenser och 

mötesplatser vittnar också 

föreningarnas ordförande och 

sportchefer om en avsevärt 

förbättrad dialog med varandra och 

många intressanta samverkans- och 

utvecklingsprojekt är i uppstartsfas i 

de olika samarbetsområdena/ 

tårtbitarna. 

Men låt oss inte slå oss till ro! Vi vet 

att vi har tagit ett första men ack så 

viktigt första steg men ändå har vi 

många kvar att gå för att 

implementera och förankra Avsikts-

förklaringen och dess olika delmål på 

alla nivåer och få den att sätta sig i 

allas ryggrad. 

Som landets största hockeydistrikt 

har Stockholm en viktig roll att fylla. 

Vi har en rad utmaningar att hantera 

inom Stockholmshockeyn. Under året 

har vi intensifierat påverkansarbetet i 

anläggningsfrågan och kring vilka 

förutsättningar våra föreningar har 

för att bedriva en kvalitativ och 

positiv verksamhet. Ishockey ska vara 

en idrott för alla och föreningarna 

behöver rimliga förutsättningar för 

att kunna utveckla sin verksamhet. 

Antalet tjejer som hittar till 

hockeyfamiljen fortsätter att öka. Nu 

har vi 27 st. Tre kronors Hockeyskola i 

distriktet och fler tjejer knackar på 

dörren. Ishockey är och ska vara en 

idrott för både pojkar och flickor. Vi 

uppmanar alla föreningar att 

fortsätta på den inslagna vägen så att 

den positiva utvecklingen fortsätter. 

Vår Damkommitté är behjälplig för de 

som vill ha stöd. 

Rekrytering av fler hockeyspelare är 

prioriterat. Vi på Stockholms 

Ishockeyförbund har på agendan att 

ta fram fler verktyg för att stötta 

föreningarna i det viktiga arbetet. Vi 

behöver bli fler och säkerställa att vi 

har en bra handlingsplan för att både 

rekrytera och sedan behålla fler. 

Nyckelorden är ”fler – längre – 

bättre” 

Som ett led i att bli bättre på att 

stötta föreningarna i detta viktiga 

arbete har Stockholms 

Ishockeyförbund beslutat att utöka 

kansliet med en person som ska 

arbeta aktivt på fältet med förenings- 

och sportslig utveckling. Denna 

person ska om allt går som planerat 

finnas på plats från och med 

september. 

En fråga som också står högt på 

agendan är situationen och 

förutsättningarna för junior, division 

ett och elithockeyn i Stockholm. Vi vill 

behålla fler spelare i distriktet genom 

att vi har en attraktiv verksamhet, 

vara en viktig aktör när det gäller att 

utbilda spelare, hålla ett högt intresse 

för ishockeyn och vi är övertygade att 

bredd och elit hänger ihop. Inför 

kommande år kommer vi därför att 

fokusera på att arbeta med dessa 

frågor. 

Slutligen: stort tack till alla er 

föreningsföreträdare som under året 

engagerat er i utvecklingsarbetet 

genom deltagande vid konferenser, 

möten och i olika arbetsgrupper. 

Stort tack också till alla inom 

Stockholmshockeyn som på olika sätt 

gör det möjligt att bedriva en 

meningsfull verksamhet för alla 

hockeyälskare!  

Anders Holm 

Ordförande Stockholms 

Ishockeyförbund 

 



Tisdagen den 2 juni 2015 kl. 18.30 Solna Folkets Hus  

1. Prisutdelning och utdelning av utmärkelser  

2. Upprop och godkännande av fullmakter samt fastställande av röstlängd för mötet  

3. Fastställande av föredragningslista för mötet  

4. Fråga om årsmötets behöriga utlysande  

5. Val av ordförande för mötet  

6. Val av sekreterare för mötet  

7. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera protokollet (fungerar även som rösträknare)  

8. Behandling av styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse a) styrelsens verksamhetsberättelse för det 

gångna verksamhetsåret b) styrelsens förvaltningsberättelse för det gångna verksamhetsåret c) revisorernas 

berättelse för samma tid  

9. Fråga om ansvarsfrihet för den avgående styrelsen  

10. Fastställande av verksamhetsplan och budget 2015-2016  

11. Behandling av motioner som getts in i den ordning som anges i Stockholms Ishockeyförbunds stadgar 2 kap. 2 § 

och av distriktsstyrelsens förslag (proposition). 

12. Val av ordförande och tillika styrelsens ordförande för en tid av två år (avgående Anders Holm)  

13. Val av fyra styrelseledamöter på två år (avgående Göran Tidström, Ulf Nilsson, Karin Karlsson och Madeleine 

Hallerdal), fyllnadsval av två ledamöter för en tid av ett år (avgående Cristina Byström och Ulrik Nilsson) samt val av 

två suppleanter på ett år (avgående Joachim Malmqvist och Pär Melin) 

14. Val av en revisor jämte en revisorssuppleant på ett år (avgående Jan Bojling och Bo Johnsson)  

15. Val av två ledamöter i Torsten Flygelholms Minnesfond och en suppleant på ett år (avgående Tommy Berglind, 

Ylva Wastesson och Peter Hällsås)  

16. Val av ordförande jämte minst två ledamöter i valberedningen för årsmötet 2015 samt personliga ersättare för 

dessa (avgående Jörgen Hjert, Göta Tranebergs IF (ordf.), Suzanne Norström, IFK Österåker Vikings, Anna Rönnelöw, 

Hammarby IF)  

17. Val av ombud jämte suppleanter till Stockholms Idrottsförbunds årsmöte  

18. Val av ombud jämte suppleanter till Svenska Ishockeyförbundets årsmöte  

 

 



Styrelsen för Stockholms Ishockeyförbund får härmed avge följande årsberättelse för sitt sjuttionde verksamhetsår, 

som omfattar säsongen 2014-2015.  

Ordförande: Anders Holm 

Vice ordförande: Göran Tidström 

Kassör: Cristina Byström 

Ordinarie ledamöter: Madeleine Hallerdal, Lars-Erik Hymander, Karin Karlsson, Ulf Nilsson, Ulrik Nilsson, Jan 

Norström och Göran Tidström 

Suppleanter: Joakim Malmqvist och Pär Melin 

Hedersledamöter: Gunnar Elgh, Anders Höglund och Lars Holm 

Revisorer: Jan Bojling, yrkesrevisor Anders Bergman, Mazars SET Revisionsbyrå AB 

Disciplinkommittén: Thomas Sundh (ordf.), Henrik Strömbom, Pierre Dahmén, Roy Friberg, Sten-Olov Hedström, 

Antti Järvela, Marcus Bojling (adj.) 

Damkommittén: Jan Norström (ordf.), Stefan Falk, Liselotte Sjöholm, Yvonne Alasalmi och Hanna Lindqvist 

Distriktslagsverksamheten: Johanna Töpel 

Domarkommittén: Pär Melin (ordf.), Björn Wettergren, Tony Beijbom, Per Westermark, Alexander Vikström, Mikko 

Taskinen, Thomas McCarthy, Christian Billing, Thord Månberg (adj.) 

Tävlingskommittén: Lars-Erik-Hymander (ordf.), Emma Karlsson (adj.), Anne Von Euler, Marcel Wirth, Ulrik Nilsson 

Kommittén för föreningsutveckling: Karin Karlsson (ordf.) Marcus Bojling (adj.), Thomas Ahlpeby, Madeleine 

Hallerdal, Mats Söderberg, Jonas Jansson, Åke Lindén, Björn Ovar Johansson 

Materiaförvaltare: Niclas Alvrud 

Valberedning: Jörgen Hjert Göta Traneberg, Suzanne Norström IFK Österåker, Levi Mårten KTH Hockey, Anna 

Rönnelöw Hammarby IF 

Torsten Flygelholms stipendiefond: Tommy Berglind (sammankallande) Ylva Wastesson, Peter Hällsås 

Ombud vid Svenska Ishockeyförbundets distriktsstämma 2014: ingen distriktsstämma under 2014 

Styrelsens möten under 2014: 11 fysiska möten och 5 telefonsammanträden. 

Kanslichef: Carina Oddsberg  

Kanslipersonal: Johanna Töpel, Björn Wettergren, Marcus Bojling, Emma Karlsson, Maria Drott, Mathias Stegrud (till 

nov 2014), Harriet Landgren (till sep 2014). 



  

Rösträtt vid distriktsmötet bestäms 

genom röstlängd som har upprättats 

av förbundsstyrelsen under februari 

månad.  

Röstlängden upptar de föreningar 

som senast den 31 januari har 

fullgjort sina stadgeenliga 

förpliktelser mot Svenska 

Ishockeyförbundet samt de 

förpliktelser mot Stockholms 

Ishockeyförbund som har bestämts 

av distriktsmötet. Röstlängden gäller 

oförändrad till dess ny röstlängd 

tillställs Stockholms Ishockeyförbund.  

Röstberättigad förening har en 

grundröst samt tilläggsröster i 

förhållande till antalet licensierade 

spelare inom distriktet. Förening kan 

erhålla maximalt sex tilläggsröster 

enligt följande skala:  

0 – 49 = 0 tilläggsröster  

50 – 99 = 1 tilläggsröst  

100 – 149 = 2 tilläggsröster  

150 – 199 = 3 tilläggsröster  

200 – 249 = 4 tilläggsröster  

250 – 299 = 5 tilläggsröster  

300 – = 6 tilläggsröster  

Förenings röstetal får dock inte 

överstiga 1/5 av det vid uppropet 

sammanlagda röstetalet.  

Skulle så vara fallet reduceras 

röstetalet för sådan förening ned till 

högst 1/5 av det sammanlagda 

röstetalet. 

 

 

 



 

Förbundskansliets övergripande 

uppdrag är att genomföra styrelsens 

beslut och vara ett resurscenter för 

föreningar och medlemmar. Kansliet 

hanterar löpande administration av 

tävlings-, utbildnings- och domar-

frågor. Dessutom effektueras en stor 

mängd spelarregistreringar, 

övergångar samt disciplinärenden. 

Kansliet ansvarar även för 

information och kommunikation till 

föreningar och andra för distriktet 

viktiga aktörer. Kansliet är delaktigt i 

genomförandet och planering av ca. 

10 mötesplatser och konferenser 

årligen. 

Kansliet administrerar utöver 

distriktets verksamhet även Region 

Östs tävlings-, utbildnings- och 

domarverksamhet. Omfattningen av 

denna redovisas närmare längre in i 

verksamhetsberättelsen. 

Utöver dessa uppgifter representerar 

kanslipersonal förbundet vid möten, 

konferenser och andra mötesplatser 

med idrottsförbund, Stockholms stad, 

Svenska Ishockeyförbundet och andra 

samarbetspartners. 

Under verksamhetsåret 2013/2014 

inleddes en översyn av kansliets 

arbete för att effektivisera, förändra 

arbetsmetoder samt delvis styra om 

kansliets arbete. Förändrade 

förväntningar gällande kansliets 

uppdrag och servicegrad i 

kombination med ändrade 

ekonomiska förutsättningar, bl.a. en 

minskning av det administrativa 

bidraget från region Öst, ledde till en 

omorganisation under hösten 2014. 

Kansliet har i och med detta minskat 

personalstyrkan från 8 till 6 anställda 

(1.75 tjänst). 

Mathias Stegrud och Harriet 

Landgren har slutat. Annelie Lundell 

som varit ekonomiansvarig i 13 år har 

gått vidare till nya utmaningar och 

ersattes från och med den 4 augusti 

av Maria Drott. 

Som ett led i Stockholms 

Ishockeyförbunds fokus på ett ökat 

föreningsstöd har styrelsen beslutat 

utöka kansliet med en tjänst om 100 

% från och med hösten 2015. Den 

nya tjänsten ska omfatta 30 % 

tävlingsadministration och 70 % 

arbete med föreningsutveckling och 

sportsligt stöd för våra klubbar och 

medlemmar. 

Under månadsskiftet december-

januari flyttade Stockholms 

Ishockeyförbunds kansli från 

rivningskontraktet på Bolidenvägen 

där kansliet suttit sedan 1995 till nya 

ändamålsenliga lokaler på 

Tjurhornsgränd 6, 3 tr. En del 

tekniska problem vad gäller IT och 

telefoni gick tyvärr inte att undvika 

och vi tackar för medlemmarnas 

tålamod under denna tid och skickar 

även ett stort tack till kansli-

personalen som kämpat med att bära 

flyttkartonger och möbler, rensa i 

gamla förråd och arbeta med 

provisoriska lösningar och ändå 

säkerställa att ordinarie verksamhet 

kunnat genomföras. 

Med kansliet på plats i de nya 

lokalerna finns förutsättningar att 

fortsätta arbeta med att möta 

föreningarnas behov av stöd och 

service samtidigt som medarbetarna 

på kansliet får en bra arbetsmiljö. 

 

Ett prioriterat område är 

kommunikation och varumärke. 

Målet är att kommunicera en bredare 

mer offensiv bild av Stockholms 

Ishockeyförbund och stockholms-

hockeyn samt att nå ut till fler med 

information och kunskap. I augusti 

lanserades en ny hemsida då Svenska 

Ishockeyförbundet övergick till den 

nya webbplattformen för 

IdrottOnline. Vi som distrikt 

integreras därmed i en ny layout och 

nya förutsättningar att jobba med 

innehållet.  

Digitalt nyhetsbrev med viktig 

löpande information och nyheter har 

utkommit vid 7 tillfällen under 

verksamhetsåret. Detta sänds till 

samtliga föreningar, tränare som 

deltagit i tränarkurser samt 

prenumeranter som anmält intresse, 

ca 900 stycken 

Utöver de digitala kommunikations-

kanalerna har vi under året 

arrangerat en rad fysiska 

mötesplatser (se sid.8). Under vintern 

har Stockholms Ishockeyförbund i 

samarbete med företaget Sportivity 

utfört en analys av hur såväl interna 

och externa målgrupper uppfattar 

Stockholms Ishockeyförbund. Utifrån 

förbundets uppdrag att främja, 

utveckla och administrera ishockeyn i 

distriktet har ett antal djupintervjuer 

genomförts. Resultatet av analysen 

redovisades för medlemmarna vid 

vårens ordförande och sportchefs-

konferens. Handlingsplan för att följa 

upp resultatet av analysen är under 

utarbetande och kommer integreras i 

förbundets utvecklings- och 

marknadsarbete. 

I samarbete med Svenska 

Ishockeyförbundet, Djurgårdens IF 

och AIK arrangerade Stockholms 

Ishockeyförbund Hockeyns Dag i 

Kungsträdgården den 7 februari – en 

manifestation för stockholms-

hockeyn. Under dagen 

uppmärksammades ishockeyns 

eftersatta anläggningssituation och 

Idrottsborgarrådet i Stockholm Stad 

Emilia Bjuggren intervjuades av 

dagens konferencier Agneta Sjödin. 

På isen i Kungsträdgården visade 

många av våra föreningar upp sin 

verksamhet och lät allmänheten och 

alla intresserade prova på världens 

roligaste idrott och en mängd andra 

kringaktiviteter. Dessutom var Tre 

Kronor var på plats och skrev 

autografer och testade sina 

regelkunskaper i ett quiz. På 

söndagen var många av våra klubbar 



på plats i Globen och hejade fram Tre 

Kronor då de mötte Finland. 

Sammanfattningsvis en mycket 

lyckad helg som visade hur stor 

hockeyglädjen är i Stockholm. 

 
Avgörande för att det fortsatta 

utvecklingsarbetet inom distriktet ska 

få fäste är samverkan och dialog både 

på föreningsnivå och mellan 

föreningar och förbund. Lagom inför 

detta verksamhetsår landades 

samarbetsavtalet Avsiktsförklaringen. 

Syftet är dels att stoppa värvningar 

klubbarna emellan. 

Övergångsproblematiken där lag 

splittras leder till föreningar som får 

svårt att planera och utveckla en 

stark och kvalitativ verksamhet som 

är hållbar över tid. Meningen är också 

att Avsiktsförklaringen ska fungera 

som en plattform för ökat samarbete 

och kompetensöverföring 

föreningarna emellan och en 

gemensam värdegrund inom 

distriktet. Trots den korta tid som 

gått sedan dess införande kan vi 

redan se effekt i form av drygt 100 

färre föreningsbyten på ungdoms-

sidan. Föreningarna vittnar om nya 

samarbetsformer gällande 

kompetensöverföring och insatser 

t.ex. kring hur vi ska rekrytera till 

ishockeyn och arbeta för att behålla 

spelare längre. En viktig del av detta 

är arbetet i de samverkansområden 

där nu regelbundna möten över 

föreningsgränserna förekommer. 

Samtliga ”tårtbitar” i distriktet har 

kommit igång med möten under 

vintern och våren. 

Vi arrangerar numera två stycken 

ordförande och sportchefs-

konferenser per år, en på hösten och 

en på våren. Engagemanget och 

deltagandet från föreningarna har 

varit stort. Vid höstens konferens 

hade vi tre stycken gästföreläsare: 

Mikael Ström från Frölunda delade 

med sig om deras interna 

utvecklingsarbete, Mattias Claesson 

från Sportivity höll ett pass med fokus 

på varumärke, värdegrund och hur vi 

kan arbeta med detta. Martin Nilsson 

från Alterno gav sin syn kring 

talangutveckling och faran med tidig 

selektering hos klubbar och tränare 

både ur ett talangutvecklings-

perspektiv men också utifrån att 

ishockeyn ska kunna växa och ta hand 

om sina ungdomar.  

Vårens konferens fokuserade på 

frågor som:  

 Hur vi ska kunna samverka 
för att stärka samtliga nivåer 
inom verksamheten och 
optimera effekterna av 
Avsiktsförklaringen för ökad 
kvalitet och bättre 
förutsättningar på 
ungdomssidan? 

 I nästa fas - hur stärker vi 
juniorverksamheten och hur 
påverkar situationen för 
division 1-hockeyn och 
elitverksamheten i Stockholm 
våra förutsättningar att bli 
starka totalt sett?  

 ”Fler, längre, bättre” är våra 
ledord men hur skapar vi en 
bättre brygga mellan 
rekrytering - ungdom – junior 
– senior samt möjliggör att vi 
behåller en bred bas och 
samtidigt producerar så 
många och bra elitspelare 
som möjligt?  
 

Givetvis stod också ett antal övriga 

punkter för information, avstämning 

och kortare diskussioner på 

programmet. Bland annat 

redovisades arbetet med översynen 

av seriebestämmelserna, se vidare på 

sidan 10. 

Under våren har 5 stycken 

frukostträffar för klubbarnas 

kanslister och administratörer 

arrangerats. Syftet har varit att 

träffas i mindre grupper för att gå 

igenom nyheter, vårt samarbete, 

rutiner och andra saker som kan 

underlätta vardagen för alla. I 

samband med träffarna har det också 

utformats en ”manual” som ska 

fungera som ett stöd och 

uppslagsverk för kanslier och 

lagledare och andra inblandade. 

Totalt under verksamhetsåret har 

Stockholms Ishockeyförbund 

arrangerat 10 stycken 

föreningskonferenser och 

mötesplatser. Dessutom har 

damkommittén arrangerat flera 

mötesplatser gällande dam och 

flickishockeyns fortsatta utveckling. 

Till detta tillkommer de 

föreningsöverskridande möten som 

respektive samarbetsområde 

arrangerar samt diverse möten med 

enskilda föreningar som sker 

löpande. 

Även den gångna säsongen har ett 

stort antal matcher från Stockholm 

Hockey Cup sänts direkt över Internet 

på www.livearena.se. Detta har 

möjliggjorts genom ett förmånligt 

avtal med mediaföretaget MPS-

Broadband, som tillhandahållit såväl 

utrustning som utbildning för filmare. 

Det har varit och kommer även 

fortsättningsvis att vara frivilligt för 

våra föreningar att delta i 

samarbetet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.livearena.se/


 

AIK IF slutade på en andra plats i 

Riksserien och vann SM-silver för 

damer efter två raka förluster i bäst 

av tre mot Linköpings HC. SDE HF 

säkrade fortsatt spel i Riksserien 

genom kval och Djurgårdens IF tog 

steget från division 1 till Riksserien 

efter en framgångsrik säsong.  

I SHL tog sig Djurgårdens IF till play in 

och säkrade därmed fortsatt spel i 

SHL. AIK IF slutade på näst sista plats i 

HockeyAllsvenskan och kunde genom 

kvalspel säkra en plats i 

HockeyAllsvenskan till kommande 

säsong. I division 1 representeras 

distriktet kommande säsong av 

Hammarby IF, Haninge Anchors HC, 

Huddinge IK, IF Vallentuna BK, 

Sollentuna HC samt Väsby IK HK.  

  

I SM-slutspelet för J20 

representerades distriktet av AIK IF 

och Djurgårdens IF. AIK IF fick lämna 

turneringen i åttondelsfinalen efter 

två förluster mot Linköpings HC. 

Djurgårdens IF mötte Frölunda HC i 

SM-finalen, vilken Djurgårdens IF 

vann med 3-1. 

I SM-slutspelet för J18 

representerades Stockholm av AIK IF, 

IFK Täby HC och Djurgårdens IF. 

Djurgårdens IF och IFK Täby HC 

möttes i 16-delsfinal, varpå 

Djurgårdens IF gick vidare och IFK 

Täby HC fick lämna tävlingen. 

Djurgårdens IF fick sedan se sig 

besegrade i åttondelsfinalen, medan 

AIK IF tog sig till kvartsfinal där man 

sedermera förlorade mot Timrå IK. 

Segraren i U16 DM, Djurgårdens IF, 

direktkvalificerades till SM-slutspelet 

för U16. Även SDE HF och AIK IF 

deltog i SM-slutspelet för U16, men 

inget av lagen tog sig förbi 

åttondelsfinalerna. Efter vinst med 6-

3 mot MODO Hockey stod 

Djurgårdens IF som SM-segrare för 

U16 säsongen 2014/2015.  

 

Av distriktets totalt 11 579 

licenserade spelare (föregående år 

11 888) var 5417 spelare ungdomar 

som deltog i seriespel i Stockholm 

Hockey Cup, fördelat på 478 lag 

(föregående år 520) i 10 åldersklasser 

(Flickor A, U16, U15, U14, U13, U12, 

U11, U10, U9, Flickor B). Ganska 

precis 2500 av dessa spelare var 

glada barn som lekte och spelade 

hockey i Flickor B, U9, U10 och U11 

mellan oktober och februari utan 

tabell eller slutspel.   

Segrare i Stockholm Hockey Cup U16 

blev Djurgårdens IF. 

Segrare i slutspelet för Stockholm 

Hockey Cup Flickor A blev SDE HF. 

Segrare i slutspelet för Stockholm 

Hockey Cup U15 blev IFK Täby HC. 

Stockholmsplaketten 
Varje år utdelar Stockholms Ishockeyförbund 

Stockholmsplaketten. 

Den tillfaller en ishockeykille och en ishockeytjej som visat bra 

inställning till sporten, är en bra kamrat samt har andra fina 

egenskaper både på och utanför rinken. Dessutom fordras 

givetvis att han och hon är en duktig hockeyspelare och 

framstår som en bra profil för sporten. 

Tjejen ska vara född tidigast 1998 och killen 1999. 

2015 års plaketter har tilldelats: 

Filip Engarås,  SDE HF 

Martina Brolin,  AIK IF 

Torsten  Flygelholms Minnesfond 
Stipendiatet tillfaller i år Håkan Waerner, IFK Tumba Hockey 

  
  

 



Tävlingsfakta 2013-2014 2014-2015  
Dispensärenden 284  229 
Övergångar/avtal (papper) 2322  984* 
Övergångar/avtal (digitala) - 477* 
Föreningsbyte(12 år & yngre)175  142* 
Sanktioner   378 553
  

 

Segrare i slutspelet för Stockholm 

Hockey Cup U14 blev Flemingsbergs 

IK. Segrare i slutspelet för Stockholm 

Hockey Cup U13 blev Norrtälje IK. 

Segrare i slutspelet för Stockholm 

Hockey Cup U12 blev IFK Täby HC. 

Finalspelet arrangerades för sjätte 

året i rad i Björkängshallen, 

Huddinge. I anslutning till finalerna 

spelades en flick- och damturnering i 

lilla hallen intill. Som vanligt förgyllde 

vår konferencier, Pierre Jonsson, 

dagen med intervjuer och stort 

engagemang. Som vanligt sändes 

finaldagen på webben via Live Arena 

med hjälp av X-center. Tack till 

Huddinge IK för fint samarbete i 

samband med evenemanget.  

  

Stockholms Ishockeyförbunds 

tävlingskommitté har bestått av Lars-

Erik Hymander (ordf.), Anne von 

Euler, Marcel Wirth och Ulrik Nilsson.  

Kommitténs huvudsakliga uppgift 

under säsongen har varit att förvalta 

och administrera seriespelet. En 

särskild arbetsgrupp, där 

tävlingskommittén har varit delaktig, 

har tillsatts för att se över 

seriebestämmelser och 

utvecklingsmöjligheter för Stockholm 

Hockey Cup. Under säsongen har 

kommittén administrerat 175 serier i 

TSM varav 112 utgjort seriespel, play 

off eller slutspel i distrikts- eller 

förbundsregi. I administrationen 

ingår anmälan och registrering av lag, 

skapa och lotta serier, tidsättning av 

matcher, tillsättning av domare, 

matchflyttar samt tävlingsärenden 

och dispensärenden.  

 

*Varav övergångar i U9-U16: 406 



 

Styrelsen tillsatte under året en 

arbetsgrupp för fortsatt översyn av 

seriebestämmelserna bestående av 3 

ledamöter från styrelsen och 3 från 

tävlingskommittén. Uppdraget var att 

ta fram förslag till ändringar i 

seriebestämmelserna för att stötta 

implementeringen av Avsikts-

förklaringen och med målsättningen 

att så många som möjligt skall spela 

ishockey så bra och länge som 

möjligt. Ändringsförslagen skall 

underlätta för föreningar att kunna 

hålla fulla lagstegar så snabbt som 

möjligt samtidigt som rätt åtgärder 

för att utveckla långsiktigt starka 

föreningar inte sinkas. 

Översynen skulle också ta upp frågor 

som väckts vid den revidering som 

gjordes föregående år, vid 

ordförandekonferensen 2013 samt 

fortlöpande. Arbetet har också 

omfattat jämförelser med andra 

distrikts seriebestämmelser samt 

tävlings – och seriebestämmelserna 

inom andra stora lagsporter i 

Stockholmsdistriktet. 

Gruppen har prövat men avvisat bl.a. 

införande av anmälningsserier även i 

U 13-U16, införande av spel i 2 

årsgrupper istället för nuvarande 1 

års samt möjlighet till obegränsat 

spel med underåriga i U9.  

De viktigaste förslagen som efter 

styrelsebeslut införs av 

tävlingskommittén i det kommande 

årets seriebestämmelser är: 

Avskaffande av slutspelet i 

nuvarande form och förlängning av 

tiden för seriespel från början av 

oktober till mitten på mars i 

kombination med slutspel för de 

främsta lagen i seriespelet. Fler får 

på detta sätt spela längre, minskad 

matchtäthet och mer tid för träning 

samt mindre behov av dyra cuper 

Antalet underåriga begränsas till 25 

% per match. Minskar möjlighet till 

omfattande spel i två årskullar samt 

behåller spelplatser för spelare i rätt 

åldersgrupp. Ett ”överutnyttjande” av 

underåriga trots tillgång på spelare i 

rätt ålder har konstaterats i flera 

föreningar 

Möjlighet att bilda snedstreckslag 

även i division 1.  Ger lag som spelar i 

division 1 möjlighet att fortsätta även 

om man tappat spelare och kommit 

under kritisk massa. 

Låsningsregeln för föreningar som 

har lag i olika divisioner avskaffas 

och en ny division 2.2 serie införs 

med fri möjlighet att flytta spelare 

mellan lagen. Samråd mellan 

föreningarna rekommenderas för att 

skapa jämna matcher. Om en 

förening med två lag väljer att låta ett 

av dessa delta i division 2 måste 

spelarna låsas i respektive lag innan 

seriestart. Åtgärden ger föreningar 

med enbart lag i division 2 rättvisa 

förutsättningar för tävling på lika 

villkor. 

Allserie införs även i U14 efter jul.     

Ger jämnare matcher.  

Rekommendation att spela med 3 

femmor i alla matcher. I syfte att ge 

alla spelplats och undvika toppningar. 

Möjlighet till dispens för att använda 

2 stycken U8-spelare per match i U9.  

Ger möjlighet som i viss mån 

motsvarar vad som gäller i andra 

lagsporter i avvaktan på fortsatt 

policydiskussion. 

När fler föreningar lyckats bygga fulla 

lagstegar bör en uppföljning av vissa 

frågor ske, bl.a. balansen mellan 

antalet lag i div 1 och div 2, jämnhet i 

serierna, reglerna för upp- och 

nedflyttning samt spel med 

underåriga i U9. 



Utvecklingen av damverksamheten är 

ett av förbundets prioriterade 

områden. Sedan 2013/2014 har en 

Damkommitté tillsatts i syfte att 

särskilt bevaka, stödja och utveckla 

damverksamheten i distriktet. Det 

sker i nära samarbete med 

föreningarna och med hög grad av 

situationsanpassning, då 

verksamheten relativt sett är liten 

och därför sårbar. 

Utvecklingen av verksamheten 

bygger i sin helhet på att 

åstadkomma en verksamhet för 

flickor- och damer och på deras 

villkor, samt att alla flickor i 

distriktets verksamheter ska ha rätt 

till och alltid ges möjlighet att delta i 

damverksamheten. 

Med en fortsatt utveckling på dessa 

premisser är förbundets högt ställda 

mål om 3000 aktiva damer till 

2028/2029 fullt realistiska. 

Rekryteringen av flickor har fortsatt 

öka under året, vilket dels är ett 

resultat av ett ökat antal 

punktinsatser både direkt av 

föreningarna, men också på initiativ 

av förbundet och dels genom ett 

ytterligare utökat antal 

flickhockeyskolor och -grupper bland 

föreningarna. 

Under säsongen har 27 föreningar 

haft någon form av flickgrupp med 

särskilt utbildade flickishockeyledare. 

Av de 27 föreningarna har 20 

föreningar nyttjat Svenska 

Ishockeyförbundets 

Idrottslyftsprojekt Tre Kronors 

Hockeyskola för flickor (TKH-FLICK) 

som bl.a. erbjuder kostnadsfri 

utbildning av flickhockeytränare. 

I tävlingsspelet för flickor noteras en 

ökning av antalet lag i seriespelet på 

halvplan(Flickor B) från sex till nio, 

vilket är ett tydligt resultat av tidigare 

års ökade aktiviteter i 

flickhockeyskolorna. Ökningen har 

också till del möjliggjorts av ett 

tillåtande regelverk och därmed 

ökade möjligheter till 

föreningssamverkan i tävlingsspelet. 

Bland de äldre flickorna är bristen på 

spelare fortfarande märkbar, varför 

endast tre lag från distriktet deltog i 

Flickor A, helplansspelet. Orsaken är 

att årgångarna 1997-2001 har få 

kvarvarande aktiva spelare. Det 

innebär också att organiserat 

tävlingsspel för äldre ungdom och 

damjuniorer sker inom ramen för 

seniorverksamheten i damernas 

division 1. Antalet damseniorlag i 

distriktet har ökat från sex till åtta, 

delvis beroende just på att fler 

ungdomar hänvisas till senior-

verksamheten i brist på andra 

spelplattformar. Ur damelit-

perspektivet noterar vi att AIK nådde 

finalspel i SM-slutspelet med sitt 

unga lag och att Djurgårdens inträde i 

damseniorverksamheten resulterade 

i det uppnådda målet att kvalificera 

sig till Riksserien. Där får de också 

sällskap med SDE som behöll sin plats 

via kvalspel. Den 11 oktober var det 

World Girl Ice Hockey Weekend över 

hela världen och runt om i 

Stockholm. I bland annat Hässelby, 

Sundbyberg och Segeltorp var det 

aktiviteter hela helgen och där 

möjligheten att prova på ishockey 

fanns. 

Ur ett utvecklingsperspektiv 

fortsätter arbetet med att utveckla 

ett särskilt program för damhockey-

tränare och ledare. 

Elitutvecklingsprogrammet genom 

distriktslagsverksamheterna har 

fortsatt där F16-laget 

”examinerades” genom deltagande i 

Stålbucklan, flickornas motsvarighet 

till TV-pucken, där laget nådde final. 

D20-verksamheten genomfördes inte 

enligt plan. Formerna för den 

verksamheten ska ses över där en 

starkare samverkan med 

föreningarna ska möjliggöra en bättre 

och attraktivare verksamhet. 

Nytt på damhockeyfronten är att sju 

rekreationslag från distriktet bildats 

och genomfört seriespel inom ramen 

för veteranverksamheten. Det är en 

glädjande utveckling som starkare 

etablerar damishockeyn brett på 

föreningsnivå.  



 

Stockholm har deltagit med två lag, 

Stockholm Nord och Stockholm Syd 

i Svenska Ishockeyförbundets 

distriktslagsturnering TV-pucken för 

spelare födda 1999. Några av 

distriktets spelare har dessutom 

deltagit i camper och 

landslagsaktiviteter som anordnats 

av Svenska Ishockeyförbundet. 

Förberedelserna inför TV-pucken 

startade med två ”visa upp sig-

kvällar” en på norra sidan och en på 

södra sidan, därefter vårläger, 1891 

WHC, höstläger, Annonsdax Cup 

samt helg och veckosamlingar innan 

slutspelet i TV-Pucken dit båda våra 

stockholmslag var 

direktkvalificerade. 

Stockholm Syd slutade på en 4:e 

plats och Stockholm Nord på en 7:e 

plats i årets upplaga av TV-Pucken.  

Ledare Stockholm Nord:  

Håkan Strömberg (tränare) 

Jörgen Hägg (tränare) 

Per Wernström (lagledare) 

Mats Modén (material) 

Niclas Åström (mv-tränare) 

Emelie Hedlund (naprapat) 

Ledare Stockholm Syd: 

Alexander Östling (tränare)  

Jan Santesson (tränare) 

Karin Karlström (lagledare)  

Martin Johansson (material) 

Magnus Ericsson (mv-tränare) 

Dennis Schirmer (fysioterapeut) 

Bevakning av U15 spelare har pågått 

under säsongen i Stockholm Hockey 

Cup samt att tränarna har varit 

flitiga besökare på cuper runt om i 

distriktet samt Stockholms 

Ishockeyförbunds egen 

Hockeykarneval. 

Två tränarträffar har genomförts en 

på norra sidan och en på södra 

sidan. 

Tränare för årskullen:  

Stockholm Nord  

Jörgen Hägg och Ola Möllerstedt  

Stockholm Syd  

Magnus Welin och Torbjörn Hamlin 

Genomförde ett breddläger 22-24 

augusti i IVT-hallen, innehållande 

både is och fyspass.   

Laget deltog i Nordic Christmas Cup 

under mellandagarna 27-28 

december och kom 4:a. 

Under mars månad startade 

förberedelserna inför kvalspelet till 

Stålbucklan.  

Helg och kvällsträningar på Hovet 

ett par matcher mot AIK:s 

damjuniorer genomfördes. 

Helgen 6-7 februari spelade 

Stockholm kvalspel till Stålbucklan. 

Tjejerna hade en bra inställning, 

men det märktes att lagen vi mötte 

hade spelat ihop sig betydligt mer 

än vad vi i Stockholm gjort. 

Stockholm gick vidare till finalspelet. 

10-12 april genomfördes finalspelet 

i Stålbucklan på Stora Mossen. 

Stockholm var ett av åtta finallag, 

och fick möta Dalarna/Örebro i 

kvartsfinalen och vann med 4-2. 

Men förlorade semifinalen mot 

Ångermanland och ställdes mot 

Skåne i bronsmatchen. I 

bronsmatchen tog Stockholm hem 

bronspengen efter vinst med 4-2.  

Ledare Stockholm  

Stefan Falk (tränare),  

Lasse Billing (tränare) 

Hanna Lindqvist (lagledare)  

Christian Billing (mv-tränare) 

Niclas Alvrud (material)  

  



 

 

Stockholm Stålbucklan 

Stockholm Syd 

Stockholm Nord 



För att skapa goda förutsättningar för 

den idrottsliga och sportsliga 

verksamheten är det viktigt med 

starka föreningar. Vad är en stark 

förening? Det är en förening som 

lever sin idé och som har strategier 

och planer för sin verksamhet, 

gällande rekrytering och för att 

behålla aktiva, ledare/tränare och 

domare, och där föreningens 

medlemmar möts och samtalar om 

vilka värderingar som ska genomsyra 

förenings verksamhet. 

Kommittén för föreningsutveckling 

har bestått av; 

Karin Karlsson, ordförande, Tomas 

Ahlperby, tränare Väsby IK, Mats 

Söderberg, Jonas Jansson, kanslichef 

Djurgårdens IF, Madeleine Hallerdal, 

Stockholms Ishockeyförbund, Björn-

Ovar Johansson, Göta Traneberg IK 

och Åke Lindén, Haninge Anchors HC. 

Strategin för kommitténs arbete har 

varit att delta i befintliga 

mötesplatser för att föra fram olika 

perspektiv på föreningsutveckling.  

Vi har bland annat medverkat vid; 

Uppstartsträffen för Stockholm 

Hockey Cup för att prata om motivet 

till avsiktsförklaringen och 

värderingar som styr svensk ishockey. 

Ordförandekonferensen hösten 2014 

för att presentera kommitténs 

verksamhetsplan 

Flertalet tårtbitsmöten 

Ordförandekonferensen våren 2015 

med fokus på föräldrautbildning 

Genomfört en träff för distriktets 

distriktsinstruktörer 

Genomfört en pilotutbildning för 

föräldraambassadörer 

Marknadsfört SISU Idrottsutbildarna i 

Stockholms utbildningsprogram 

Utöver tränarutbildningarna i 

utbildningsstegen har följande 

utbildningar genomförts under 

säsongen: 

Kurser i resultatrapportering. 

Under säsongen har 

tävlingskommittén utbildat 109 

personer i OVR (system för 

resultatrapportering) fördelat på 7 

kurser. 

Temakväll: Antidoping i samarbete 

med SISU Idrottsutbildarna. Inbjudna 

föreläsare från Stockholms 

Idrottsförbund och RF berättade om 

kosttillskott och antidopingarbete. 80 

stycken tränare, föräldrar, spelare 

och föreningsledare var på plats. 

Båsfunktionärskurser 

Funktionärer till sekretariat har 

utbildats i regler och rutiner. Utförare 

har varit domarkommittén.  

Tränarutbildningar under 2014/2015 

Kurs Datum  Deltagare 

BU1 - Järva Krog 26-28/9  29 

BU1 - Saltsjöbaden 19-21/9  26 

BU1 - Spånga 27/2-1/3  31 

BU1 - Spånga 5-7/9  31 

BU2 - Saltsjöbaden 20-22/3  15 

Fortbildningskurs: Hockeyatletism – Bosön 15/3                          10 

Fördjupningskurs Slipning: Profilering 23/9  21 

Grundkurs - Bosön 18-19/4  38 

Grundkurs - Bosön 11-12/4  36 

Grundkurs - Bosön 25-26/10  38 

Grundkurs - Bosön 11-12/10  35 

Grundkurs - Saltsjöbaden 18-19/10  25 

Grundkurs Husby Ishall 5-6/1 (Ishockey för alla) 5-6/1  14 

JS1 - Scandic Järva Krog 17-19/4  36 

Materialförvaltarkurs - Vallentuna Ishall 20/9  22 

MV1 - Spånga 15/2  20 

MV2 - Scandic Järva Krog 25-26/4  20 

Träningslära 1 - Bosön 10-12/4  34 

Träningslära 1 - Bosön 3-5/10  27 

Träningslära 1 - Bosön 5-7/9  30 

Träningslära 2 - Bosön 22-24/5  36 

Utbildade tränare totalt   574 



Domarkommittén har utgjorts av Pär 

Melin (ordf.), Thomas McCarthy (vice 

ordf.), Björn Wettergren 

(sekreterare), Alexander Vikström, 

Tony Beijbom, Mikko Taskinen, Per 

Westermark och Thord Månberg 

(adj.) 

  

Domarkommittén har under 

verksamhetsåret haft 7 ordinarie och 

protokollförda sammanträden. 

Säsongen inleddes med en 

planeringskonferens där riktlinjerna 

för säsongens verksamhet drogs upp.  

  

97 distriktsdomare har utbildats, 

vilket är 11 fler än ifjol.  

  

Omkring 530 ungdomsdomare har 

utbildats, vilket är en ökning med 

drygt 70 personer och en ökning med 

170 personer på två år. En bred bas 

är, liksom i annan hockeyverksamhet, 

en förutsättning för en jämn och hög 

domarkvalité högre upp i 

seriesystemet.  

All domartillsättning i såväl 

distriktsserierna samt i de regionala 

serierna utförs av kansliets 

domaransvarige. Undantaget är U16 

division 1 (linjemän) U16 division 2 

och nedåt samt yngre.  

Under säsongen har drygt hundra 

domargranskningar genomförts, där 

distriktsdomarna getts återkoppling 

på sina insatser. Granskningen har två 

huvudsyften; dels är det en kontroll 

av att givna direktiv följs och dels är 

det en praktisk fortsättning på 

domarkursen.  

Utöver detta har ett stort antal 

inofficiella granskningar genomförts, 

där personal från domarkommittén i 

kontrollsyfte ser matcher.  

Arbetet med zonledare och 

domaransvarig i förening (DAIF) har 

utvecklats ytterligare i och med nya 

rutiner, samarbetsvägar och 

erfarenhetsutbyte blivit bättre.  

Systemet har slagit mycket väl ut och 

vi kan idag, långt bättre än tidigare, ta 

hand om våra ungdomsdomare 

genom avsevärt förbättrad 

uppföljning. Systemet har även 

inneburit att talanger slussats vidare 

upp i seriesystemet och att 

föreningar kunnat hjälpas åt att lösa 

domartillsättningsproblem. Dessutom 

har det inneburit en möjlighet för 

många ungdomsdomare att döma 

även andra lag än 

hemmaföreningens.  

  

Stockholms Ishockeyförbund har i 

jämförelse med andra distrikt i 

Sverige en hög kvalitet på sin 

domargrupp. Detta visar sig främst i 

Stockholms representation i de högre 

serierna:  

 I SHL och Hockeyallsvenskan 

representeras Stockholm av 

16 funktionärer.  

 I Riksserien representeras 

Stockholm av 1 funktionär. 

 I division 1 representeras 

Stockholm av sammanlagt 23 

funktionärer.  

 I division 2 representeras 

Stockholm av sammanlagt 24 

funktionärer.  

Stockholms Ishockeyförbund har 

representerats av flera domare på 

internationella uppdrag.  

Jimmy Dahmén (LM) dömde VM. 

Katarina Timglas (HD) dömde VM. 

Andreas Harnebring J18 VM. 

Emil Wernström J18 VM division 2.  

I samband med den årliga 

domaravslutningen utsågs följande 

pristagare:  

 Peter O Eriksson (årets 

förbundsdomare)  

 Niklas Johansson (årets 

distriktshuvuddomare)  

 Dennis Lennhammer (årets 

distriktslinjeman) 



Disciplinärenden Sthlm 

2012-2013   2013-2014   2014-2015                            

73  122            94 

Disciplinkommittén har bestått av 

Thomas Sundh, ordförande, Pierre 

Dahmén, Roy Friberg, Sten-Olof 

”Lillis” Hedström, Antti Järvelä och 

Henrik Strömbom. Adjungerad 

sekreterare har varit Marcus Bojling.  

Kommittén har att behandla 

anmälningar till bestraffning i division 

4, 5 och 6, veteranserierna och 

Stockholm Hockey Cup. Samtliga 

ärenden avgörs i enlighet med 14 kap 

Riksidrottsförbundets stadgar.  

Kommittén har, utöver ett fysiskt 

planeringsmöte och avslutningsmöte, 

sammanträtt i snitt en gång i veckan 

genom telefonkonferens.  

 

Under verksamhetsåret har 93 

ärenden avgjorts, vilket är en 

minskning i jämförelse med 

föregående år. Minskningen torde 

främst bero på den skärpta syn på 

olämpligt uppträdande som 

Stockholms Ishockeyförbund 

införde för två år sedan och nu 

fått viss effekt.  Domarna har 

fortsatt instruerats att i större 

utsträckning anmäla beteenden 

som är oönskade inom 

ishockeyn.  

Disciplinkommitténs beslut kan, efter 

prövningstillstånd, överprövas av 

Svenska Ishockeyförbundets 

disciplinnämnd och, i sista hand, av 

Riksidrottsnämnden.  

 



Förbundet har under året deltagit i 

det av Stockholms idrottsförbund 

organiserade arbetet inför höstens 

riksdags- och kommunval för komma 

till rätta med bristen på 

idrottsanläggningar – i första hand i 

Stockholm stad - under temat Bygg i 

kapp – bygg i takt.      

Anläggningssituationen har 

analyserats i samtliga kommuner i 

distriktet och beräkningar har tagits 

fram och presenterats som visar att 

om föreningarna lyckas nå målet att 

hålla fulla lagstegar och fullfölja 

satsningen på flickor behövs 

ytterligare 16 ishallar i distriktet 

utöver existerande 53 hallar.      

Behovet av kompletterande isytor 

utomhus för föreningarna samt för 

att tillgodose behovet av ytor för 

spontan- och rekreations aktiviteter 

utanför föreningslivet har påtalats 

I Stockholm stad har löpande 

kontakter med idrottsförvaltningen, 

idrottsnämnd och idrottsborgarrådet 

fortsatt och i den långsiktiga 

investeringsplanen för staden fram 

till 2022 har 3 nya ishallar medtagits. 

Förbundet har också informerats om 

planerna för att skapa en modern 

matcharena i huvudstaden i form av 

ett nytt eller ombyggt Hovet och 

förhoppningar finns om ett snart 

beslut från staden. 

Förbundet följer också den 

samverkan som etablerats mellan 

cheferna för fritids och 

idrottsförvaltningarnas chefer i 

distriktets samtliga kommuner 

angående idrottens anläggningar.     

Ett policydokument som visar att den 

väl fungerande föreningen behöver 

upp till 90 timmar istid per vecka för 

sin verksamhet vilket är väsentligt 

mer än vad som ryms i en ishall har 

tillställts samverkansgruppen.    

Dokumentet markerar också att 

ishockey är en åretsruntsport, 

tävlingssäsongens längt, taxor för 

istider, samverkan kring att hålla 

ishallar öppna under sommaren mm.    

Målet är att föreningarna ska ha en 

samsyn i dessa frågor i de samtal som 

förs mellan dessa och respektive 

kommun. 

Vid möten med företrädare för 

kommunerna har 

stockholmshockeyns satsning på 

flickor, rekrytering, arbete för att 

behålla fler barn inom hockeyn, 

integration och föreningsutveckling 

presenterats. 

Den föreningsenkät som samtliga 

föreningar ombetts besvara 

innehåller ett flertal frågor om 

anläggningssituationen och 

samarbetet med kommunen.     

Avsikten är att svaren på dessa frågor 

ska kunna utgöra underlag för att 

förbundet ska kunna stödja alla 

föreningar i distriktet som önskar 

stöd i sitt arbete med sin kommun.    

Svarsfrekvensen på enkäten har 

dessvärre till dags dato varit lägre än 

önskvärt.         

En klar bild av anläggningssituationen 

och andra utmaningar för våra 

föreningar är också nödvändig för att 

tillvarata Stockholms intressen i 

Svenska Ishockeyförbundets (SIF:s) 

arbete. Dialogen med SIF har ökat 

under året såväl vid återkommande 

möten med distriktens ordförande 

som under hand. 



Stockholm i maj 2015  

Cristina Byström 

Madeleine Hallerdal 

Lars-Erik Hymander 

 

 

 

 

 

Anders Holm 

Göran Tidström 

Karin Karlsson  

Pär Melin 

 

 

 

 

 

Ulrik Nilsson 

Joachim Malmqvist 

Jan Norström 

Stockholms Ishockeyförbund 
bedriver även en del av sin 
verksamhet i Region Öst, se bifogat 
årsbokslut.  
I de seriespel som administreras av 
Region Öst återfinns ca 70 % av 
spelarlicenserna hos föreningar som 
hör till Stockholms Ishockeyförbund.  
Av öppenhets- och 
redovisningsskyldighetsskäl 
gentemot övriga förbund inom 
Region Öst redovisas Region Östs 
verksamhet, liksom tidigare år, i 
särskilt årsbokslut.  

I Region Östs verksamhet har 
Stockholm representerats av:  
Ledningsgruppen: Anders Holm  
Tävlingskommittén: Lars-Erik 
Hymander (ordf.)  
Funktionärskommittén: Pär Melin 
(ordf.), Björn Wettergren (adj.)  
Division-2 domarutskottet: Pär 
Melin (ordf.), Alexander Vikström 
(ledamot), Björn Wettergren 
(ledamot), Marcus Bojling (ledamot) 

Disciplinkommittén: Joacim Höijer 
(ledamot)  
Ansvarig för damfrågor i region öst: 
Jan Norström 
Ishallar och konstfrusna isbanor: 53 
stycken plus 10 stycken  

Resultat- och Balansräkning för 
verksamhetsåret 2014/2015 delas ut 
som särtryck vid årsmötet den 2 juni.  

  
Vi vill tacka alla föreningar och 
medlemmar för ytterligare ett 
ishockeyår. Styrelsen tackar för visat 
förtroende och ser framtiden an med 
stor förväntan.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

www.stockholmhockey.se 


